
 

   

Zápis ze schůzky školního parlamentu dne 7. 11. 2022 

 

Přítomni:  

1. Žáci dle přiloženého seznamu,  

2. Mgr. Paták, Mgr. Kolářová 

 

Projednávané body: 

1. Informace ředitele školy: 

− poděkování žákům za přípravu Halloweenu ve školní jídelně i maskám v jednotlivých 

třídách 

− informace o plánovaných akcích  

 projektový den, DOD 15. 11. 2022 

 celoškolní volejbalový turnaj 18. 11. 2022 

 zájezd do Londýna 21. – 25. 11. 2022 

 zájezd Drážďany – prosinec 2022 

− probíhá přístavba školy, je třeba, aby žáci dbali zvýšené opatrnosti  

− pedagogická rada za 1. čtvrtletí – využívejte konzultační hodiny, doučování, maturitní 

semináře, semináře k závěrečným zkouškám, všechny informace jsou na webu školy  

− nabídka služeb Školního poradenského pracoviště 

− nově bude zahájeno doučování on-line – naše žáky budou doučovat studenti 

příbramského gymnázia 

      3. Dotazy a připomínky žáků: 

− požadavek na delší přestávky 

− účast žáků, kteří mají v době konání volejbalového turnaje ODV 

− zamykání chlapeckých WC 

− požadavek na umyvadlo v učebně 110 

− problémy třídy L4 při komunikaci v Bakalářích – nezobrazují se zprávy 

− dotazy k termínu ZZ oboru Aranžér 

− výuka biologie ve třídě KL1 

− technické problémy – dataprojektor ve třídách 301, 208, dotyková obrazovka ve 119 

 

 

 

 

Zapsala: 

Mgr. Dana Kolářová 

 


